
Data przyjęcia protokołu: 28.12.2023 r.

ROP.0002.11.2023

PROTOKÓŁ NR LVI/23

LVI SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 30 LISTOPADA 2023 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-
087 Zielonki). Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół
sporządziła Beata Przybycień, starszy specjalista.  W obradach uczestniczyli:  wg list  obecności (listy
obecności są załącznikami do niniejszego protokołu).  Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 r. o godz.
9:00, a zakończono o godz. 14:07 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie LVI sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomoc-
ność do podejmowania uchwał, po czym otworzył LVI sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołów LIV sesji zwyczajnej oraz LV sesji nadzwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki; 

3) rozpatrzenia wniosku;

4) wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

5)  wyrażenia  zgody na  oddanie  w dzierżawę na  czas  nieoznaczony oraz  odstąpienie  od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości  stanowiącej  działkę ewidencyjną nr
1085 położoną w miejscowości Bibice;

6)  przystąpienia  do  sporządzania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  obszarze
miejscowości Zielonki gmina Zielonki; 

7)  przyjęcia  do  realizacji  wieloletniego programu gospodarowania  mieszkaniowym zasobem Gminy
Zielonki na lata 2024-2028; 

8) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2024 r.;

9) zmieniającej Uchwałę Nr IX/73/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia zasad, trybu przyz-
nawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród sportowych i wyróż-
nień sportowych gminy Zielonki; 

10) wprowadzenia "Regulaminu korzystania z Obiektu Sportowo - Rekreacyjnego w Pękowicach"; 

11) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających
Przemocy Domowej na lata 2023-2027; 
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12)  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  przyznania  pomocy  w  zakresie
dożywiania  w formie  świadczenia  pieniężnego  z  pomocy  społecznej,  tj.  zasiłku  celowego  z  przez-
naczeniem  na  zakup  posiłku  lub  żywności  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym  programem

„Posiłek w szkole i w domu”na lata 2024-2028; 

13) określenia zasad zwrotu wydatków na dożywianie w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego

w postaci produktów  żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem  „Posiłek

w szkole i w domu”na lata 2024-2028;

14) ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu”na tere-
nie Gminy Zielonki na lata 2024-2028.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. Wobec braku uwag, zapropo-
nował dwie zmiany. Pierwsza polega na  wycofaniu z pkt 5 „Podjęcie uchwał” podpunktu nr 5 dot.
dzierżawy  w ślad  za  ustaleniami  Komisji  Budżetowej  oraz  Komisji  Planowania  i  Rozwoju.  Druga
zmiana na wniosek Wójta o rozszerzenie pkt 5. „Podjęcie uchwał" o dodanie 2 projekty uchwał w zak-
resie utrzymania letniego i zimowego chodników przy DW 794 oraz w zakresie finansowania budowy
chodnika w Januszowicach i przejścia dla pieszych w Zielonkach. Po czym przewodniczący zarządził
głosowanie każdego wniosku oddzielnie.

Głosowano w sprawie:

Wniosek przewodniczącego M. Golanko o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie z pkt 5 „Podjęcie
uchwał” podpunktu nr 5.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, 
Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Magdalena Listoś, Krzysztof 
Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, 
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Dariusz Dragosz, Anna Leginowicz
NIEOBECNI (1) Tadeusz Łysek
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem.
Głosowano w sprawie:
Wniosek Wójta o zmianę porządku obrad poprzez rozszerzenie pkt 5. „Podjęcie uchwał" i dodanie 2 
projektów uchwał 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 
Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, 
Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Krawczyk
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NIEOBECNI (1) Tadeusz Łysek
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad. 
Głosowano w sprawie:
Ustalenie zmienionego porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Tadeusz Łysek
Zmiana porządku obrad została przyjęta.

Zmieniony porządek obrad przestawiał się następująco:

3. Przyjęcie protokołów LIV sesji zwyczajnej oraz LV sesji nadzwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki; 

3) rozpatrzenia wniosku;

4) wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

5)  przystąpienia  do  sporządzania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  obszarze
miejscowości Zielonki gmina Zielonki; 

6)  przyjęcia  do  realizacji  wieloletniego programu gospodarowania  mieszkaniowym zasobem Gminy

Zielonki na lata 2024 – 2028; 

7) przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2024 r.;

8)  zmieniającej  Uchwałę Nr  IX/73/2019  Rady  Gminy  Zielonki  w  sprawie  określenia  zasad,  trybu
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród sportowych i
wyróżnień sportowych gminy Zielonki; 

9) wprowadzenia "Regulaminu korzystania z Obiektu Sportowo - Rekreacyjnego w Pękowicach"; 

10) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających
Przemocy Domowej na lata 2023 - 2027; 

11) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie doży-
wiania w formie świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej, tj. zasiłku celowego z przeznaczeniem

na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i

w domu” na lata 2024-2028; 

12) określenia zasad zwrotu wydatków na dożywianie w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego

w postaci produktów  żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem  „Posiłek

w szkole i w domu”na lata 2024-2028;

13) ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu”na tere-
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nie Gminy Zielonki na lata 2024-2028;

14) zmieniająca uchwałę nr X/86/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa
Małopolskiego z przeznaczeniem, na dofinansowanie zadania utrzymania letniego i zimowego chodni-
ków wzdłuż DW 794 w ramach inicjatyw samorządowych;

15) zmieniająca uchwałę nr XLIX/27/2023 w sprawie wyrażenia woli przejęcia zadania publicznego od
Województwa Małopolskiego w zakresie drogi wojewódzkiej nr 794 w gminie Zielonki w 2023 r oraz
udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Małopolskiemu. 

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Ad 3. Przyjęcie protokołów LIV sesji zwyczajnej oraz LV sesji nadzwyczajnej.
Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektów LIV sesji LV sesji nadzwyczajnej. 
Wobec braku uwag, zarządził głosowania.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu LIV sesji zwyczajnej. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Łysek

Protokół został przyjęty.

P  rotokół LIV sesji został przyjęty jednogłośnie i otrzymał numer LIV/23.  

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu LV sesji nadzwyczajnej.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Łysek
Protokół został przyjęty.

P  rotokół LV sesji nadzwyczajnej został przyjęty jednogłośnie i otrzymał numer LV/23.  

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu
międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 24.11. 

Wójt odniósł się do uzasadnienia komisji dotyczącego przesunięcia opiniowania projektu uchwały ws.
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dzierżawy działki w Bibicach na kolejny rok. Powiedział, że przedmiotowa działka znajduje się w śro-
dku projektowanego ZRID-u, w przyszłym roku nie będzie tam żadnych prac realizowanych, ponieważ
decyzja ZRID nie została jeszcze wydana. Radny T. Łysek powiedział, że komisja nie odnosiła się do
projektowanego ZRID-u na ulicy Brzozowej, jedynie do odcinka 200 metrów podłączenia ulicy do tzw.
drogi serwisowej, gdzie aktualnie jest to droga polna. Wójt poinformował, że przedmiotowa działka nie
przylega do tego 200 metrowego odcinka. 

2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 9.11.
3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik – sprawoz-
danie  z posiedzeń w dn. 20.11, 30.11.

4.  Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Niskiej  Emisji  i  Odpadów  K.  Krzyworzeka  –
sprawozdanie z posiedzenia w dn. 27.11.

Wójt sprostował,  że  gmina  nie  ma  podpisanych  umów z  20  wywoźnikami  ścieków,  tylko  udziela
koncesji i około 20 przewoźników posiada zezwolenie na odbiór ścieków z szamb w gminie Zielonki.
Odniósł się do kwestii  wspomnianych skarg mieszkańców, które wynikają z indywidualnie trudnych
przypadków, czego nie można rozwiązać systemowo. Są to techniczne problemy związane z brakiem
możliwości wjazdu pojazdu ważącego 50 ton, a właściciele szamb muszą stworzyć warunki do odbioru
ścieków. Zwrócił  także uwagę, że problematyczne są opłaty rocznych ścieków, ponieważ stanowiąc
odpad niebezpieczny kosztują prawie 100 zł za metr3, które mogą zostać oddane jedynie do Zakładu
Oczyszczania Ścieków Kujawy w Krakowie.

5. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej L. Zielińska - sprawozdanie z posiedzeń w dn.
30.10, 22.11. 

6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 30.10,
24.11. 

7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 30.10, 29.11.

Radny K. Gaweł odniósł  się do tematu basenów szkolnych, zwrócił  uwagę, że ponieważ celem ich
budowy była nauka pływania uczniów, a nie działalność komercyjna, stąd nie należy używać pojęcia
straty w kategoriach finansowych, a jedynie jako wartości stanowiącej koszty użytkowania budynków.
Radna R. Kosno nie zgodziła się z przedmówcą, jako że pojęcie strata jest pojęciem odzwierciedlającym
sytuację  finansową  wpływającą  na  budżet  gminy,  więc  adekwatnie  zostało  użyte  w  sprawozdaniu
komisji, abstrahując od faktu, że baseny nie służą celom komercyjnym, tylko szkolnym i edukacyjnym.

8. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 30.10,
21.11.

Radna R. Kosno w sprawie pisma mieszkańców Węgrzc, zwróciła się o potwierdzenie, czy komisja
wnosiła o zawarcie klauzuli w umowie dzierżawy, iż działek nie można zabudować i mieszkańcy nie
będą mogli wnioskować o zwrot kosztów poniesionych nakładów. W opinii radnej, zgodnie z przepi-
sami, na komunalnych działkach dzierżawionych nie ma prawa być zabudowy, stąd dlaczego gmina ma
taki warunek dodatkowo zawierać.  Radna M. Listoś powiedziała, że głównie chodziło o to, by teren
oddany w dzierżawę nie  stanowił  współczynników do zwiększenia  intensywności  zabudowy na ich
działce,  by inwestor  dzierżawiąc działkę nie nabył  prawa do dysponowania nieruchomością na cele
budowlane  nawet  jeżeli  on  jej  nie  zabuduje.  Dla  wszystkich  uczestników  posiedzenia,  w  tym  dla
mieszkańców Węgrzc,  było  to  w  sposób  jasny  i  czytelny  przedstawione  i  tak  przez  mieszkańców
odebrane.

Protokoły  z  posiedzeń  komisji  dostępne  są  na  stronie  internetowej  Biuletynu  Informacji  Publicznej
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Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na 2023 rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 5 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Skarbnik  A. Adamczuk omówiła kolejno dwa projekty uchwał; zmianę budżetu oraz zmianę Wielo-
letniej Prognozy Finansowej wraz z autopoprawkami. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko
zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały ws. zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok wraz z autopoprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr  LVI/86/2023)

2) uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 5 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały w poprzednim ppkcie przy omawianiu zmiany bu-
dżetu. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do 
projektu uchwały
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/87/2023)

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 15 min. przerwy.

3) uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku;

Przewodniczący M.  Golanko:  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  -
5  głosów    „za”,  0  głosów „przeciw”,  0  głosów „wstrzymujących  się”.  Zaproponował  łączne  proce-  
dowanie  dwóch  kolejnych  projektów uchwał,  ponieważ  uchwalając  stawki  rada  podejmuje  decyzje
i zajmuje stanowisko w stosunku do określonych postulatów wniosku.

Inspektor  Referatu  Dochodów i  Budżetu  M.  Sikora omówił  projekt  uchwały  w sprawie  wysokości
stawek  podatku  od  środków  transportowych.  Radny  K.  Gaweł zapytał  o  liczbę  zarejestrowanych
autobusów euro 6 na dzień dzisiejszy w gminy Zielonki. Ile jest płaconych podatków za takie autobusy
w takim przedziale wiekowym i takiej czystości spalin, czy gmina posiada taką wiedzę. Inspektor M.
Sikora powiedział, że kryterium dla autobusów była liczba miejsc do siedzenia bez miejsca kierowcy.
Podatek deklarowany, ma charakter samoopodatkowania. Pomysł dot. pilotażu od przyszłego roku, by
zbierać te dane i analizować na mniejszej grupie pojazdów po to, żeby znać skutek ekonomiczny na
przyszłość. Jeżeli chodzi o autobusy, ta liczba się waha w różnych latach, od 20 do około 10 na chwilę
obecną. Dodał, że mówiąc o autobusach z 22 miejscami bierze się również pod uwagę busy osobowe.

Przewodniczący M. Golanko wobec braku dalszych pytań, zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
w sprawie rozpatrzenia wniosku.
Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia wniosku 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
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Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/88/2023)

4) uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 5 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Inspektor Referatu Dochodów i Budżetu M. Sikora omówił projekt uchwały w poprzednim ppkcie przy 
omawianiu projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. Przewodniczący M. Golanko wobec 
braku dalszych pytań, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wysokości stawek podatku od środków transportowych
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Piotr Podleśny
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/89/2023

5) uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przes-
trzennego w obszarze miejscowości Zielonki gmina Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 5 głosów
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Wójt omówił projekt uchwały. Przewodniczący M. Golanko wobec braku pytań, zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały
Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obszarze 
miejscowości Zielonki gmina Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/90/2023

6) uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem Gminy Zielonki na lata 2024-2028;
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Przewodniczący  M.  Golanko:  jednogłośnie  pozytywna  opinia  z  uwzględnieniem  poprawki  Komisji
Planowania  i  Rozwoju  -  5  głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”
Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  M.  Fordymacka  omówiła  projekt  uchwały  oraz  treść
autopoprawki. Przewodniczący M. Golanko wobec braku pytań, zarządził głosowanie nad autopoprawką
do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do projektu uchwały ws. przyjęcia do realizacji wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Zielonki na lata 2024-2028

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata  Kosno,  Zofia  Kot,  Ryszard  Krawczyk,  Krzysztof  Krzyworzeka,  Joanna  Kwaśny,  Anna
Leginowicz,  Magdalena Listoś,  Tadeusz Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata Radosz -
Kwasek,  Aneta  Szablowska,  Romana  Toft,  Dariusz  Wróbel,  Lucyna  Zielińska,  Marta  Żylska
Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia do realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Zie-
lonki na lata 2024 - 2028 wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/91/2023

7) uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2024 rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw  Regu-
laminowych - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk omówił projekt uchwały. Przewodniczący 
M. Golanko wobec braku pytań, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2024 r.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
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Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/92/2023

8) zmieniającej Uchwałę Nr IX/73/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia zasad, trybu przy-
znawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród sportowych i wy-
różnień sportowych gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia wraz z autopoprawką Komisji Kultury, 
Sportu i Spraw  Regulaminowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Dyrektor  Gminnego  Zespołu  Ekonomiczno-Administracyjnego  Szkół  A.  Soblik omówiła  projekt
uchwały i treść autopoprawki. Przewodniczący M. Golanko wobec braku pytań, zarządził głosowanie
nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
autopoprawka do uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IX/73/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie 
określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, 
nagród sportowych i wyróżnień sportowych gminy Zielonki. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
zmieniającej Uchwałę Nr IX/73/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie określenia zasad, trybu 
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród sportowych i 
wyróżnień sportowych gminy Zielonki wraz z autopoprawką 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/93/2023

9) uchwała w sprawie wprowadzenia "Regulaminu korzystania z Obiektu Sportowo - Rekreacyjnego 
w Pękowicach”;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia wraz z autopoprawką Komisji Kultury, 
Sportu i Spraw  Regulaminowych - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Refertu Gospodarki Komunalnej M. Fordymacka omówiła projekt uchwały oraz treść auto-
poprawki. Przewodniczący M. Golanko wobec braku pytań, zarządził głosowanie nad autopoprawką do 
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projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
autopoprawka do uchwały ws wprowadzenia "Regulaminu korzystania z Obiektu Sportowo – Rekreacyj-
nego w Pękowicach. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia "Regulaminu korzystania z Obiektu Sportowo - Rekreacyjnego w Pękowicach wraz z au-
topoprawką. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/94/2023

10) uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Och-
rony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2023-2027;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Specjalista Pracy Socjalnej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach  O. Hajto omówiła
projekt uchwały. Przewodniczący M. Golanko wobec braku pytań, zarządził głosowanie nad projektem
uchwały.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 
Przemocy Domowej na lata 2023 - 2027. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/95/2023)
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11) uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy
w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej,  tj.  zasiłku celowego
z przeznaczeniem na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Specjalista Pracy Socjalnej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach  O. Hajto omówiła
projekt uchwały. Przewodniczący M. Golanko wobec braku pytań, zarządził głosowanie nad projektem
uchwały.

Głosowano w sprawie:

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania
w formie  świadczenia  pieniężnego  z pomocy  społecznej,  tj.  zasiłku  celowego  z przeznaczeniem  na
zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole
i w domu” na lata 2024-2028

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/96/2023)

12)  uchwała  w  sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków  na  dożywianie  w formie  posiłku  albo
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Specjalista Pracy Socjalnej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach  O. Hajto omówiła
projekt uchwały. Przewodniczący M. Golanko wobec braku pytań, zarządził głosowanie nad projektem
uchwały.

Głosowano w sprawie:

określenia  zasad  zwrotu  wydatków  na  dożywianie  w formie  posiłku  albo  świadczenia  rzeczowego
w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2024-2028

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
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Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/97/2023

13) uchwała w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole
i w domu” na terenie Gminy Zielonki na lata 2024-2028.

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Specjalista Pracy Socjalnej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach  O. Hajto omówiła
projekt uchwały. Radny P. Podleśny zacytował fragment uchwały moduł a) pkt 3 „Liczba dzieci i ucz-
niów,  którym  może  zostać udzielona  pomoc  w  trybie,  o  którym  mowa  w  pkt.  1  i  2,  nie  może
przekroczyć 20% liczby uczniów i dzieci dożywianych w szkołach i przedszkolach na terenie gminy w
poprzednim  miesiącu  kalendarzowym”.  Zwrócił  uwagę,  że  jeśli  w  poprzednim  miesiącu  dzieci
żywionych było w liczbie  zero,  to  zgodnie  z  tym przepisem, nie  będzie  można żywić już żadnego
dziecka  licząc  20% z  liczby  zero,  matematycznie  nie  ma  to  sensu.  Zaproponował  zmianę  poprzez
wpisanie liczby 5 osób lub 20% więcej od poprzedniego miesiąca kalendarzowego. Przewodniczący M.
Golanko powiedział, że przedstawiciel jednostki się zastanowi i odniesie się do zmiany i ogłosił 5 min.
przerwy. Po przerwie specjalista O. Hajto na wstępie zaznaczyła, że do tej pory w GOPS nie zdarzyła się
sytuacja, żeby nie było dzieci dożywianych w jakimkolwiek miesiącu, stąd nie może być mowy o liczbie
„zero” dzieci. Dodatkowo przepis wynika wprost z uchwalonego przez Radę Ministrów wieloletniego
programu rządowego posiłek w szkole i  w domu na lata 2024-2028, gdzie jest  wskazane, że liczba
uczniów, którym udzielono pomocy nie może przekraczać 20% liczby uczniów z tzw. puli dyrektorskiej.
Dodała, że nie zdarzyło się nigdy, żeby dzieci nie były dożywiane. Radni dyskutowali nad przepisem
budzącym wątpliwości.  Radca pr. P. Złotnik potwierdził, że w sensie matematycznym argument jest
trafny, najprawdopodobniej rząd nie zakładał, żeby tej pomocy w ogóle nie było.  Specjalista O.Hajto
uzupełniła, że w sytuacji wyczerpania się limitu puli dyrektorskiej, dziecko nie pozostaje bez pomocy,
ponieważ dyrektor sięga po środki z ustawy o pomocy społecznej. Radna L. Zielińska zwróciła uwagę
na procedurę udzielania pomocy dzieciom, przyznawania pomocy w formie posiłku, zarówno z wyda-
niem decyzji administracyjnej dyrektora i przeprowadzeniem  rodzinnego wywiadu środowiskowego,
jak i bez wydania decyzji. Na koniec dyskusji radny P. Podleśny zgłosił wniosek o wykreślenie punktu 3
w module litera a.  Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie wniosku radnego P. Podleśnego
o wykreślenie z projektu uchwały modułu a) pkt 3.

Głosowano w sprawie:
wniosek radnego P. Podleśnego o wykreślenie z projektu uchwały modułu a) pkt 3. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Lucyna Zielińska
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z wnioskiem.
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Głosowano w sprawie:
ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na terenie 
Gminy Zielonki na lata 2024-2028. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/98/2023

14) zmieniająca uchwałę nr X/86/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Wojewódz-
twa Małopolskiego  z przeznaczeniem,  na  dofinansowanie  zadania  utrzymania  letniego  i zimowego
chodników wzdłuż DW 794 w ramach inicjatyw samorządowych;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały. Przewodniczący M. Golan-
ko wobec braku pytań, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmieniająca uchwałę nr X/86/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa
Małopolskiego z przeznaczeniem,  na  dofinansowanie  zadania  utrzymania  letniego i zimowego chod-
ników wzdłuż DW 794 w ramach inicjatyw samorządowych. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/99/2023)

15) zmieniająca uchwałę nr XLIX/27/2023 w sprawie wyrażenia woli przejęcia zadania publicznego
od Województwa Małopolskiego w zakresie drogi wojewódzkiej nr 794 w gminie Zielonki w 2023 r.
oraz udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Małopolskiemu;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji  P. Zięcina omówił projekt uchwały nt. finansowania budowy
chodnika w Januszowicach oraz  przejścia  dla  pieszych w Zielonkach.  Przewodniczący M. Golanko
wobec braku pytań, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
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zmieniająca uchwałę nr XLIX/27/2023 w sprawie wyrażenia woli przejęcia zadania publicznego od Wo-
jewództwa  Małopolskiego  w zakresie  drogi  wojewódzkiej  nr  794 w gminie  Zielonki  w 2023  r  oraz
udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Małopolskiemu

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna 
Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - 
Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LVI/100/2023

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 27 paździer-
nika 2023 r. do 30 listopada 2023 r.

1) 27 października br. odbyło się Forum Energii Stowarzyszenia Metropolia Krakowska. Tematem
spotkania  było  m.in.  prezentacja  projektu  Otwartej  Platformy COMANAGE oraz  informacje
o spółdzielniach energetycznych.  

2) 28 października br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Grębynice. 

3) 28 października br. na hali sportowej w Zielonkach odbył się koncert okazji 10-lecia działalności
artystycznej chóru Psallite Deo z Bibic. 

4) 30 października br. uczestniczyłem w spotkaniu z Księdzem Proboszczem Tadeuszem Kozakiem
z Zielonek w spr. dofinansowania do remontu starej plebanii w Zielonkach z programu Polski
Ład. 

5) 31  października  br.  wraz  z  Kierownikiem  Referatu  Niskiej  Emisji  Panią  Anną  Węgrzyn
uczestniczyłem w posiedzeniu Klastra Energii. Spotkanie dotyczyło naboru w ramach działania
B2.2.2 na instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne w ramach Krajowego
Planu Odbudowy

6) 31 października br. przeprowadziłem spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji oraz Ko-
mendantem Komisariatu Policji w Zielonkach dotyczące bieżącej współpracy.

7) 3 listopada br. odbyło się podpisanie umowy współpracy z bankiem.

8) 3  listopada  br.  odbyło  się  uroczyste  przekazanie  wozu  strażackiego  MAN  TGM  strażakom
ochotnikom Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli Zachariaszowskiej. 

9) 3 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Owczary. 

10) 4 listopada br. odbył się jubileuszowy 10-letni Gminny Turniej Brydża. 

11) 4  listopada  br.  odbyło  się  spotkanie  podsumowujące  projekt  „Garlickie  Gospodynie  –
Odnawianie  tradycji”  w  Garlicy  Murowanej.  Spotkanie  zorganizowane  zostało  przez  KGW
w Garlicy Murowanej oraz SRGZ.  

12) 5 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Zielonki. 

13) 6 listopada br. w siedzibie Oddziału Prewencji Policji w Krakowie odbyło się ślubowanie 75
policjantów. Podczas uroczystości Komendant Wojewódzki Policji w Krakowie wraz z I Wice-
wojewodą  Małopolskim  Ryszardem  Pagaczem  wręczyli  odznaczenia,  przyznawane  przez
Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za wspieranie Małopolskiej Policji w działaniach
na rzecz bezpieczeństwa. Podczas uroczystości otrzymałem Złoty Medal za Zasługi dla Policji. 
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14) 8 listopada br. przeprowadziłem spotkanie z Komendantem Komisariatu Policji  w Zielonkach
dotyczące współpracy.

15) 9 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z Komendantem PSP w Krakowie. Spotkanie dot.
bieżącej współpracy. Zaprosiłem Pana Komendanta w związku z darowizną samochodu o war-
tości blisko 1 mln zł. Zadeklarowałem wsparcie dla PSP w wysokości około 50 tys. zł.

16) 9 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Węgrzce. 

17) 10 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Transportu Publicz-
nego  w  Krakowie.  Dyskutowano  nt.  waloryzacji  stawek  jednostkowych  dla  linii  aglomera-
cyjnych na rok 2024.

18) 10 listopada br.  odbyła się Wieczornica Patriotyczna w Szkole Podstawowej w Woli  Zacha-
riaszowskiej, zorganizowana przez Dyrekcję, Nauczycieli oraz Radę Rodziców. 

19) 10 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Batowice. 

20) 10 listopada br. w Folwarku Kultura w Owczarach odbył się wernisaż prac malarskich Adama
Banasia połączony z „Wieczorem Listopadowym”, zorganizowanym przez CKPiR w Zielon-
kach. 

21) 10 listopada br. odbył się wieczór Niepodległości zorganizowany przez Sołectwo Zielonki oraz
Bibliotekę Publiczną w Zielonkach. 

22) 10 listopada br. Stowarzyszenie Korzkiew zorganizowało na Zamku w Korzkwi 11 Spotkanie
z okazji Dnia Niepodległości. 

23) 11 listopada br. Koło Przyjaciół Brzozówki świętowało jubileusz 15-lecia istnienia. Był to czas
wspomnień i posumowań minionych lat.

24) 11 listopada br. KGW Przyjaciele Węgrzc świętowało Dzień Niepodległości. 

25) 12 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Bibice. 

26) 12 listopada br. na Hali Sportowej w Zielonkach CKPiR zorganizowało Koncert Patriotyczny
z okazji odzyskania Niepodległości.

27) 13 listopada br. odbyła się Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Zielonki. 

28) 14 listopada br.  członkowie koła dziennikarskiego ze szkoły podstawowej w Woli  Zacharia-
szowskiej odwiedzili Urząd Gminy Zielonki. Rozmawiali m.in. o funkcjonowaniu gminy, szkoły
w Woli Zachariaszowskiej, czy komunikacji autobusowej.

29) 16  listopada  br.  wraz  z  Kierownikiem  Referatu  Niskiej  Emisji  Panią  Anną  Węgrzyn
uczestniczyłem w posiedzeniu Klastra Energii. Spotkanie dotyczyło naboru w ramach działania
B2.2.2 na instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne w ramach Krajowego
Planu Odbudowy

30) 16 listopada br. uczestniczyłem w III posiedzeniu Zespołu ds. Planu Zrównoważonej Mobilności
Metropolii Krakowskiej (SUMP).

31) 17 listopada  br.  odbyła  się  wideokonferencja  Nadzwyczajnego Walnego Zebrania  Członków
Stowarzyszenia Metropolia  Krakowska.  Spotkanie poświęcone było aktualizacji  Strategii  ZIT
2014 – 2020.

32) 17 listopada br.  w ramach poznawania różnych zawodów Urząd Gminy Zielonki  odwiedziły
przedszkolaki z Samorządowego Przedszkola w Zielonkach.

33) 17 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem PSG w sprawie koordynacji prac dot.
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przebiegu gazociągów  w dokumentacji ZRID. 

34) 17 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Wola Zachariaszowska. 

35) 18 listopada br. w hali sportowej Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach odbyła się
uroczysta gala z okazji 50-lecia gminy Zielonki. Była to także okazja, by świętować rocznice 25-
lecie  piastowania  przeze  mnie  stanowiska  wójta  gminy  Zielonki  oraz  25-lecie  istnienia
Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zielonkach. Dziękuję organizatorom, czyli dyrektorowi
i pracownikom CKPiR, sekretariatowi ug oraz Państwu uczestnikom tego wydarzenia.

36) 19 listopada br. w remizie strażackiej OSP Bosutów miało miejsce spotkanie promocyjne stroju
krakowskiego  realizowane  w ramach  projektu  „Odbudowa tradycji  noszenia  Stroju  Krakow-
skiego  –  zakup  strojów  dla  KGW  sołectwa  Bosutów-Boleń”,  który  był  realizowany  przy
wsparciu finansowym Powiatu Krakowskiego. Głównym celem przedsięwzięcia jest zwiększanie
aktywności kulturalnej mieszkańców powiatu i ich zaangażowania w życie publiczne poprzez
działalność w organizacjach pozarządowych i inicjatywach lokalnych. KGW sołectwa Bosutów-
Boleń otrzymało dotację w wysokości 10 tys. zł., z której sfinansowany został zakup 3 kom-
pletnych strojów.

37) 19  listopada  br.  Stowarzyszenie  Zachariasz  zorganizowało  w  Szkole  Podstawowej  w  Woli
Zachariaszowskiej  „Międzypokoleniowe gry planszowe”.  Inicjatywa ta  ma na celu integrację
społeczności  wiejskiej  oraz  wsparcie  dialogu  międzypokoleniowego.  We  wspólnych  grach
wzięło  udział  ponad  350  osób.  Wydarzenie  było  współfinansowane  przez  Województwo
Małopolskie  i  uzyskało  Honorowy  Patronat  Wicemarszałka  Województwa  Małopolskiego
Łukasza  Smółki.  Wkład  w  organizacje  miały  również  Rada  Rodziców Szkoły  Podstawowej
w Woli Zachariaszowskiej oraz Koło Gospodyń Wiejskich „Wolanie”. Partnerami wydarzenia
były gminy Zielonki i Wielka Wieś.

38) 22  listopada  br.  odbyła  się  Komisja  Stowarzyszenie  Metropolia  Krakowska  ds.  Mobilności.
Tematem spotkania było m.in. SUMP: prezentacja założeń dokumentu oraz efekty współpracy
z Ekspertem w zakresie zasad finansowania publicznego transportu zbiorowego

39) 23  listopada  br.  odbyło  się  spotkanie  założycielskie  Stowarzyszenia  Lokalna  Organizacja
Turystyczna. 

40) 24 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Garliczka. 

41) 24 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Garlica Duchowna. 

42) 26 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Przybysławice. 

43) 27  listopada  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  Wicestarostą  Panem  Arkadiuszem  Wrzosz-
czykiem. Spotkanie dotyczyło inicjatyw samorządowych w roku 2024. 

44) 27 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w sprawie prac
projektowych dot. Zachodniej Obwodnicy Zielonek z nowo wyłonionym wykonawcą.  Główną
uwagę  projektanci  zwrócili  na  przejście,  przejazd  pod  ZOZ powyżej  cmentarza.  Propozycja
projektantów by  ścieżkę  rowerową  przenieść  na  tzw stronę  wschodnią  ma  moją  akceptację.
Dyskusja w innych sprawach była dość trudna.

45) 27 listopada w Batowicach została zorganizowana  wystawa obrazów Wiktorii Tłuszcz w Ba-
towicach.  Super  wydarzenie  prezentujące  wieloletnią  działalność  artystyczną  mieszkanki  Ba-
towic.

46) 28 listopada  br.  odbyło  się  spotkane  z  przedstawicielami  PKP Polskie  Linie  Kolejowe S.A.
w sprawie współpracy przy realizacji  zadania,  polegającego na budowie miejsc  postojowych
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w rejonie stacji Kraków-Batowice.  

47) 28 listopada br. odbyło się IV Forum Metropolii Krakowskiej. Forum Metropolii Krakowskiej to
cykliczne spotkanie mające na celu podsumowanie mijającego roku działalności Stowarzyszenia
oraz prezentację efektów współpracy 15 gmin członkowskich. Podczas spotkania dyskutowano
nt.  Planu  Zrównoważonej  Mobilności  Krakowskiej  i  jej  Obszaru  Funkcjonalnego  (SUMP)
a także możliwych wariantów współpracy w zakresie przetwarzania odpadów w spółkach miasta.

48) 29 listopada br. odbył się odbiór końcowy zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 2158K
ul. Ks. Adama Zięby w Zielonkach”. 

Informacje: 

1. Gmina  Zielonki  złożyła  wniosek  o  udzielenie  pomocy  finansowej  na  realizację  zadania  pn.
„Renowacja  i  konserwacja  obelisku  w  Bosutowie  wzniesionego  w  roku  1894”.  Z  budżetu
Województwa Małopolskiego udało się pozyskać dofinansowanie w wysokości 20 000 zł  na
realizację  ww.  zadania.  Pozostała  kwota  zadania  zostanie  sfinansowana  z  budżetu  gminy
Zielonki.  Całość  planowanych  do  wykonania  prac  renowacyjnych  i  konserwatorskich  przy
kapliczce będzie wynosić 120 660 zł.  W ramach podjętych prac swój dawny blask odzyskają
metalowe elementy zdobnicze, wątek kamienny, kamienny mur, figura orła, tablica wykonana z
brązu oraz zostanie wykonana kostka brukowa w obrębie muru.

2. Gmina  Zielonki  złożyła  wniosek  o  udzielenie  pomocy  finansowej  na  realizację  zadania  pn.
„Renowacja i konserwacja kapliczki słupowej w Batowicach z I poł. XVII wieku” Z budżetu
województwa małopolskiego udało  się  pozyskać  dofinansowanie  w wysokości  14  000 zł  na
realizację ww. zadania. Pozostała kwota zostanie sfinansowana z budżetu gminy Zielonki. Całość
planowanych  do  wykonania  prac  renowacyjnych  i  konserwatorskich  przy  kapliczce  będzie
wynosić 80 934,00 zł.

3. W tym roku Serwis Samorządowy PAP po raz trzeci ogłosił wyniki rankingu “Gmina Dobra do
Życia”,  który  pokazuje  jakość  życia  w  każdej  z  2477  gmin  w  Polsce.  W  województwie
małopolskim  gmina  Zielonki  zajęła  miejsce  trzecie.  Wśród  badanych  czynników  wymienić
można  te  dotyczące  środowiska  naturalnego,  rozwoju  demograficznego,  rozwoju  społeczno-
ekonomicznego, rynku pracy, warunków mieszkaniowych i energii, infrastruktury osadniczej i
ładu przestrzennego, zdrowia i bezpieczeństwa, dostępności i jakości usług, kultury i rekreacji
oraz aktywności społecznej.

Podjęto zarządzenia: 

1) ZARZĄDZENIE NR 281/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA
2023 ROKU w sprawie: zmiany Zarządzenia nr 205 z dnia 9 października 2020 roku w sprawie
powołania Dyrektora Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach.

2) ZARZĄDZENIE NR 282/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA
2023 ROKU w sprawie  zmiany  Zarządzenia  nr  281/2010  Wójta  Gminy  Zielonki  z  dnia  31
grudnia 2010 roku w sprawie powołania Dyrektora Biblioteki Publicznej w Zielonkach.

3) ZARZĄDZENIE NR 283/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA
2023 ROKU w sprawie przedłożenia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych organu
prowadzącego za rok szkolny 2022/2023 wraz z wynikami egzaminu ósmoklasisty

4) ZARZĄDZENIE NR 284/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA
2023  ROKU  w  sprawie:  powołania  członków  komisji  przetargowej  do  przygotowania  i
przeprowadzenia zamówień publicznych w trybie przetargu nieograniczonego dla zadania pn.
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„Świadczenie usług w zakresie przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej
na terenie Gminy Zielonki w roku 2024” oraz trybu jej pracy.

5) ZARZĄDZENIE NR 285/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA
2023 ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których
organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024

6) ZARZĄDZENIE NR 286/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA
2023 ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok

7) ZARZĄDZENIE NR 287/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA
2023  ROKU  w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2023, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w
związku z Zarządzeniem Nr 288/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 października 2023 roku

8) ZARZĄDZENIE NR 288/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA
2023 ROKU w sprawie:  zmiany Zarządzenia  nr  225/2022 Wójta  Gminy Zielonki  z  dnia  30
września 2022 roku w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia

9) ZARZĄDZENIE NR 289/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA
2023  ROKU  w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2023 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych
Gminy

10) ZARZĄDZENIE NR 290/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie udzielenia dotacji Stowarzyszeniu Korzkiew na realizację zadania publicznego

11) ZARZĄDZENIE NR 291/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie: nieodpłatnego przekazania samochodu specjalnego pożarniczego Jelcz 004 na
rzecz Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli Zachariaszowskiej.

12) ZARZĄDZENIE NR 292/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024

13) ZARZĄDZENIE NR 293/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024

14) ZARZĄDZENIE NR 294/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie: ustalenia składu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
w Zielonkach

15) ZARZĄDZENIE NR 295/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok

16) ZARZĄDZENIE NR 296/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki  na  rok  2023,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2023,  w
związku z Zarządzeniem Nr 295/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 8 listopada 2023 roku

17) ZARZĄDZENIE NR 297/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024

18) ZARZĄDZENIE NR 298/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 LISTOPADA 2023
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ROKU w sprawie skierowania wniosku do Przewodniczącego Rady Gminy Zielonki o zwołanie
sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Zielonki

19) ZARZĄDZENIE NR 299/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie: zawarcia przedwstępnej umowy zamiany nieruchomości komunalnej Gminy
Zielonki na nieruchomość stanowiącą własność osoby prywatnej

20) ZARZĄDZENIE NR 300/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 LISTOPADA 2023
ROKU  w  sprawie:  desygnowania  Przewodniczącego  składów  osobowych  Komisji
Egzaminacyjnych  uprawnionych  do  przeprowadzenia  postępowań  egzaminacyjnych  dla
nauczycieli  placówek  oświatowych  gminy  Zielonki  ubiegających  się  o  stopień  awansu
zawodowego nauczyciela mianowanego w sesji zimowej 2023 roku.

21) ZARZĄDZENIE NR 301/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie: nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Garlica
Murowana, gmina Zielonki.

22) ZARZĄDZENIE NR 302/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024

23) ZARZĄDZENIE NR 303/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących mienie komunalne Gminy
Zielonki, położonych w obrębie Zielonki, przeznaczonych do oddania w dzierżawę.

24) ZARZĄDZENIE NR 304/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie przyjęcia projektu budżetu na rok 2024 oraz projektu Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Zielonki.

25) ZARZĄDZENIE NR 305/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LISTOPADA 2023
ROKU  w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Katarzyny ŻELAZNEJ-OZGI, ubiegającego się o awans
na stopień nauczyciela mianowanego w sesji zimowej 2023 roku.

26) ZARZĄDZENIE NR 306/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LISTOPADA 2023
ROKU  w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla  nauczyciela  Pani  Katarzyny BARTOSIK,  ubiegającego się  o  awans na
stopień nauczyciela mianowanego w sesji zimowej 2023 roku.

27) ZARZĄDZENIE NR 307/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LISTOPADA 2023
ROKU  w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Anity PORĘCZEWSKIEJ, ubiegającego się o awans na
stopień nauczyciela mianowanego w sesji zimowej 2023 roku.

28) ZARZĄDZENIE NR 308/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LISTOPADA 2023
ROKU  w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Joanny SALI-GAJEWSKIEJ, ubiegającego się o awans
na stopień nauczyciela mianowanego w sesji zimowej 2023 roku.

29) ZARZĄDZENIE NR 309/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LISTOPADA 2023
ROKU  w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Małgorzaty ZELEK-JANKOWSKIEJ, ubiegającego się o
awans na stopień nauczyciela mianowanego w sesji zimowej 2023 roku.

30) ZARZĄDZENIE NR 310/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LISTOPADA 2023
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ROKU  w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Anety GRUDNIK-ŁATY, ubiegającego się o awans na
stopień nauczyciela mianowanego w sesji zimowej 2023 roku.

31) ZARZĄDZENIE NR 313/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki  na  rok  2023,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2023,  w
związku z Zarządzeniem Nr 312/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 20 listopada 2023 roku

32) ZARZĄDZENIE NR 314/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 LISTOPADA 2023
ROKU w sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/202024.

Pytania radnych do sprawozdania:

Radny K. Gaweł w nawiązaniu do ustaleń Zebrania Wiejskiego w Zielonkach zapytał, czy prowadzona
jest procedura zmiany granic sołectw, dokładnie podziału sołectwa Zielonki i wydzielenia jego części na
rzecz sołectwa Osiedle Łokietka.  Wójt powiedział, że ponieważ aktualnie zostały ustalone precyzyjnie
geodezyjne granice po wydaniu decyzji ostatecznej ZRID związanej z Trasą Wolbromską, wystąpi do
Zebrań Wiejskich obu sołectw o stanowisko w sprawie granic sołectwa Zielonki i  sołectwa Osiedle
Łokietka. Przypomniał, że obydwa sołectwa w przeszłości wyraziły intencję w tym zakresie, ale była to
sytuacja, gdy nie było szczegółowo geodezyjnie wyznaczonych granic. Natomiast na ostatnim zebraniu
sołectwa Osiedle Łokietka uchwała zebrania wiejskiego w tym zakresie została uchylona. Podsumował,
że wystąpi o opinie w sprawie zmian granic sołectw, natomiast decyzja należy do rady gminy.  Radna
R. Toft zapytała o projekt, który sporządzony ma zostać do końca grudnia br. dotyczący zmiany układu
komunikacyjnego  związanego  z  Trasą  Wolbromską.  Zapytała,  gdzie  sołtys  i  mieszkańcy  Zielonek
i Pękowic mogliby się zapoznać z tą koncepcją i ewentualnie próbować się do niej odnieść, czy nanieść
uwagi.  Dotyczy  to  zwłaszcza  projektowania  ulicy  Rzyczyska  oraz  Jurajskiej,  gdyż  rozwiązanie
komunikacyjne  łączy  te  dwie  inwestycje.  Wójt powiedział,  że  spotkanie  w  tym temacie  odbyło  w
bieżącym  tygodniu,  o  propozycjach  zmian  dowiedział  się  niedawno  i  zgłosił  swoje  wątpliwości.
Oczekuje na opracowanie ze strony projektantów kosztów i proponowanych rozwiązań. Na dzisiaj nie
został  zidentyfikowany  jakikolwiek  problem z  rondem na  ulicy  Jurajskiej  w  Pękowicach,  tylko  od
fragmentu ścieżek rowerowych w kierunku do węzła Północnej Obwodnicy Krakowa. Umowę zawierało
Województwo Małopolskie i Zarząd Dróg Wojewódzkich, gmina jest tylko partnerem. Kiedy otrzyma
ostateczne rozwiązania po przeliczeniach i korekty rysunków to zorganizuje ogólne spotkanie. Nie będą
to  konsultacje,  bo  gmina  nie  jest  do  tego  uprawniona.  Jest  to  rolą  województwa  i  projektantów.
Największym problemem jest  przejście z  części  południowo-wschodniej  na północno-zachodnią pod
Trasą Wolbromską, ponieważ przy budowie mostu o skrajni 4,5 m. wchodzi się 4,5 metra pod ziemię.
Pojawia się niecka, którą każda ulewa praktycznie zaleje i nie będzie możliwości jej odwodnienia. Po
spotkaniu ustalono, że most przekraczający zostanie zlokalizowany bliżej Pękowic ul. Jurajskiej, tam
gdzie  będzie  Trasa  Wolbromska  w  dużym  wykopie  i  wówczas  przejście  będzie  górą.  Wspólnie  z
kierownikiem Ref. DK sugerowali zrobienie niższej skrajni, nie 4,5 metra tylko na przykład 2,5 metra,
co dałoby przejście pieszo-rowerowe z Pękowickiej w kierunku cmentarza, szkoły i kościoła. Będzie to
jeszcze analizowane przez projektantów realizujących zlecenie. W jego opinii jest mało prawdopodobne,
żeby  zostało  to  zakończone  do  końca  roku.  Pojawiały  się  symptomy,  że  będą  występowali  o
aneksowanie  terminu  zakończenia  pracy.  Radna  R.  Toft zadała  pytanie  dotyczące  uruchamianych
nowych wewnętrznych linii, kiedy konkretnie znane będą rozkłady jazdy i gdzie będą publikowane, czy
na stronie internetowej, czy w aplikacji.  Wójt powiedział, że na tą chwilę trudno mu wskazać termin,
planuje się porozumieć z sołtysami, radnymi i dyrektorami szkół. Trudno to zadanie jest zgrać z roz-
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poczęciem lekcji w szkołach, natomiast Kierownik Ref. Dróg przekaże materiał, żeby w jakiś sposób
maksymalnie  skonsultować  te  rozkłady  jazdy.  Wiceprzewodniczący  R.  Krawczyk zapytał  o  termin
zakończenia  budowy  chodnika  w  Januszowicach.  Stwierdził,  że  prace  stanęły  już  dawno  zaraz  po
okrawężnikowaniu,  zapytał  co  jest  przyczyną  tego  stanu  rzeczy.  Wójt powiedział,  że  przyczyną  są
problemy braku zgód mieszkańców.  Wiceprzewodniczący R. Krawczyk zapytał, czy nie było proble-
mów podczas okrawężnikowania.  Wójt stwierdził, że krawężniki są w pasie drogowym, stąd nie było
problemów, natomiast wchodząc w skarpy wchodzi się w teren prywatny. W tym miejscu jest jeszcze
przedszkole z problematycznym ogrodzeniem, problem z garbem ziemnym, dużą skarpą. Dodatkowo
podłącz do kanalizacji firma i właściciel musi zrobić we własnym zakresie. Podsumował, że zadanie
budowy 100 metrów chodnika trwa cały rok i nadal gmina nie może go zakończyć. Po wyczerpaniu
pytań do sprawozdania, przewodniczący ogłosił 5 min. przerwy. Po przerwie zostały wręczone dyplomy
i pamiątkowe grafiki przyznane podczas uroczystości 50-lecia gminy Zielonki: wiceprzewodniczącemu
K. Olawskiemu sprawującemu funkcję radnego przez 21 lat i funkcję sołtysa Osiedla Łokietka przez 24
lata, byłemu radnemu W. Orzechowskiemu sprawującemu tę funkcję przez okres 20 lat oraz funkcję
sołtysa Zielonek od 23 lat, byłemu radnemu J. Macale-Wrześniowskiemu sprawującemu funkcję sołtysa
Korzkwi przez 20 lat. 

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Przewodniczący  M.Golanko przekazał  komunikaty:  w  esesji  znajdują  się  projekt  budżetu  gminy
Zielonki  na  2024  rok  oraz  Wieloletnia  Prognoza  Finansowa,  w  najbliższy  poniedziałek  zostaną
zaprezentowane na Komisji Budżetowej, na którą zaprasza. W dniu 7.12 br. odbędzie się prezentacja na
temat  zasad  planowania  przestrzennego  pt.  „Stare  przepisy,  nowe  przepisy  w  oparciu  o  sytuację
planistyczną  w  gminie  Zielonki”.  Wójt zaapelował  o  niezastawianie  ulic  samochodami,  ponieważ
uniemożliwia to służbom drogowym odśnieżanie dróg.  Radny P. Podleśny zwrócił się z pytaniem do
Wójta w sprawie projektowania chodnika przy drodze powiatowej Januszowice-Korzkiew-Grębynice,
czy gmina będąc stroną w ramach inicjatyw samorządowych z Powiatem Krakowskim może zapropo-
nować jego osobę do prac przy tworzeniu specyfikacji istotnych warunków zamówienia (SIWZ) tego
projektowania.  Zakłada,  że  ponieważ  gmina  wydatkowała  środki  na  ww.  projektowanie,  ma  prawo
uczestniczenia w procesie ponownego projektowania. Zwrócił się z prośbą do Wójta o zawnioskowanie
do powiatu o uczestnictwo radnego w tworzeniu tej specyfikacji. Wójt powiedział, że aktualnie brak jest
porozumienia na projektowanie, natomiast wystąpi do Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego by gmina
i radni zostali poinformowani, gdy będzie tworzona specyfikacja SIWZ. Z kolei deklarację starosty A.
Wrzoszczyka odebrał w ten sposób, że wybierają jednego projektanta na całość, nie przesądzając na tym
etapie, czy będzie projektował jeden, czy więcej etapów. Stwierdził, że jeśli miałby to być jeden ZRID
to będzie to trwało kolejnych 5 lat. Radny P. Calik zaprosił w imieniu Orkiestry Dętej OSP „Wola”  na
koncert „Muzyka z ekranu” w najbliższą niedzielę 3.12 br. w hali sportowej Centrum Kultury, Promocji
i Rekreacji w Zielonkach. Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła się o odpowiednie zadbanie
o chodniki, by były odśnieżone, zarówno te znajdujące się w pasie drogi wojewódzkiej, powiatowej, czy
gminnej. Mieszkańcy gminy z wszystkich tych chodników korzystają próbując dotrzeć do linii wewnęt-
rznych i linii aglomeracyjnych. W sytuacjach koniecznych, by urząd nawiązywał kontakt z zarządcą
drogi  powiatowej  i  wojewódzkiej,  by służby drogowe rzeczywiście  odśnieżały te  chodniki,  a  organ
wykonawczy gminy by egzekwował obowiązki zarządców tych dróg. Wójt powiedział, że na bieżąco są
sygnalizowane potrzeby. Dodatkowo są ustalenia na poziomie sołtysów, że interwencyjne sytuacje są
możliwe do realizacji. Gmina nie zdecydowała się na objęcie wszystkich chodników odśnieżaniem z
uwagi  na  koszt  dodatkowych  kilku  milionów  złotych.  Radna  J.  Kwaśny zwróciła  się  o  regularne
odśnieżanie chodnika do szkoły w Przybysławicach od Drogi Wojewódzkiej wzdłuż ul. Na Stoczki. Jest
to bardzo stromy chodnik i są osoby poszkodowane. Druga sprawa dotyczy pytania poruszanego na
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poprzedniej sesji w zakresie linii 337 i konieczności stworzenia przystanku na ulicy Pachońskiego w
Krakowie.  Dodała,  że  aktualnie  w  okresie  zimowym  jest  szczególnie  uciążliwym  jego  brak  dla
mieszkańców  północnej  części  gminy.  Wójt powiedział,  że  na  ul.  Na  Stoczkach  polecił  specjalne
posypywanie chodnika, przyznał że jego stromość implikuje trudności dla przechodniów. Natomiast w
odpowiedzi  na  pytanie  radnej  w  sprawie  dodatkowego  przystanku  na  terenie  Krakowa  dla
Agloekspresów, powiedział, że Zarząd Transportu Publicznego stoi na stanowisku, że nie chce zmieniać
swojej  polityki.  Argumentując,  że  jeśli  autobus  będzie  się  za  często  zatrzymywał,  to  nie  będzie
możliwości  wsiąść  do  niego,  ponieważ  mieszkańcy  Krakowa  będą  z  niego  korzystali  i  to  będzie
problemem. Jakkolwiek prowadzone są rozmowy i jest oczekiwanie na otwarcie Trasy Wolbromskiej i
ewentualnej sposobności do zmiany komunikacyjnej. Zarząd Transportu dla agloekspresów zgodził się
na wjazd głębiej pod warunkiem, że nie będą w Krakowie w każdym miejscu stawać, między innymi
przy miejscach handlowych, np. za Zielonkami. Na liniach do Owczar, Michałowic, czy Węgrzc, wójt
zwrócił  uwagę  na  przepełniony  autobus,  do  którego  nie  można  wsiąść  w  Zielonkach.  Dodał,  że
problemem  byłby  także  autobus  przegubowy,  który  nie  wszędzie  będzie  miał  możliwość  się
zatrzymania,  ponieważ  nie  ma  w  gminie  tak  długich  przystanków  i  odpowiednio  dużych  pętli
autobusowych.  Radna J. Kwaśny stwierdziła, że z autopsji wie, jak bardzo, przepełniony jest autobus
jadący do Zielonek, a brak przystanków, chociażby na Pachońskiego, powoduje, że jest to dotkliwe dla
mieszkańców północnej części gminy. Zachęcała, by na próbę przystanek uruchomić i wówczas ocenić,
czy faktycznie będą autobusy bardziej przepełnione.  Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zabrała
głos odnosząc się do argumentacji z poprzedniej sesji o braku uzasadnienia dla tworzenia przystanku, o
którym wspomniała przedmówczyni. Przypomniała, że zadaniem autobusu aglomeracyjnego jest szybkie
skomunikowanie mieszkańców gminy Zielonki z Krakowem. Przypomniała pilotaż na tej linii, że zanim
uruchomiono  przejazd  pomiędzy  ulicą  Pachońskiego,  a  zajezdnią  Krowodrza  Górka,   pilotażowo
autobus zatrzymywał się na licznych przystankach, powodując, że autobus docierał później. Aktualnie
mieszkańcy gminy Zielonki dojeżdżają do miejsca zbornego z możliwością przesiadki do autobusów i
tramwajów  w  Krowodrzy  Górce.  Natomiast  na  ul.  Pachońskiego  jest  przesiadka  do  tych  samych
tramwajów, a nawet mniejszej ich liczby niż na Krowodrzy Górce. Na Krowodrzy Górce istnieją kolejne
trzy  linie  uruchomione  i  do  jednego  autobusu  linii  miejskiej  144.  Przyznała,  że  na  Pachońskiego
zatrzymują się jeszcze dwie linie małopolskich kolei, tj. Małopolskiego Dworca Autobusowego, ale z
tych przejazdów nie korzystają osoby, o których mówi pani radna. Dorabianie kolejnych przystanków na
próbę mija się z celem, ponieważ próby pokazały, że autobus aglomeracyjny z linii Owczary - Nowy
Kleparz jedzie dłużej, a zasadą był przejazd jak najbardziej płynny i czasowo krótki. Jeśli zmieni się
linia 337 z wykorzystaniem wybudowanej części Trasy Wolbromskiej, pozwoli skrócić czas o kolejne 4
-  5  minut,  czemu  służyć  miał  ten  autobus.  Wszystkie  pozostałe  linie  autobusowe  207,  267,  297
oczywiście  nie  dojeżdżają  do  Owczar,  ale  rozjeżdżają  się  po  gminie  i  zbierają  ludzi  pomiędzy
łączeniami wraz z wewnętrznymi liniami. Podsumowała, że nie widzi uzasadnienia dla organizowania
dodatkowego przystanku na linii 337 po stronie miejskiej.  Radna J. Kwaśny podsumowała, że liczni
mieszkańcy  północnej  części  gminy  mają  problem  z  brakiem  przystanku  komunikacyjnego  na  ul.
Pachońskiego. Wójt podsumował, że sygnał przyjmuje, dodał, że gmina Zielonki jest partnerem Miasta
Krakowa, które realizuje własne założenia i swoją strategię transportową, trudno jest mu w ich założenia
ingerować. Wiceprzewodniczący K. Olawski zgłosił problem miesz-kańców Osiedla Łokietka związany
ze złym funkcjonowaniem Poczty Polskiej. Druga sprawa, dotyczyła nowego układu komunikacyjnego
po otwarciu Trasy Wolbromskiej, do której dołączone zostaną linie aż pod rondo, pod osiedle Łokietka.
Zaproponował  rozwiązanie  związane  z  linią  513,  która  byłaby  idealną  opcją  dla  mieszkańców
południowej  części  gminy:  sołectwa  Osiedle  Łokietka,  sołectwa  Zielonki,  ul.  Na  Popielówkę,
mieszkańcy tego rejonu mogliby podchodzić do autobusu 513, który jeździ co 15 minut spod szpitala

23



Jana Pawła, aż prawie pod Wieliczkę do szpitala uniwersyteckiego. Prośba polega na tym, by autobus
nie  wjeżdżał  na  teren  gminy,  tylko  podjeżdżał  pod  rondo  Trasy  Wolbromskiej  powyżej  ul.
Pachońskiego,  przy  granicy  gminy  Zielonki  z  gminą  Kraków,  chodziło  o  zmianę  trasy  poprzez
wykonanie zakrętu ok 90 stopni. Wójt powiedział, że jeśli chodzi o pocztę, oczekuje na jakąś informację
od  mieszkańców,  by  mógł  załączyć  ją  do  pisma  i  Kierownik  ROP  przygotuje  wystąpienie  jak
poprzednio.  Zwrócił  się  z  pytaniem,  czy problem obejmuje  większy zasięg gminy.  Przewodniczący
M.Golanko zgłosił, że na zebraniu wiejskim w Garlicy Duchownej był ten temat podniesiony odnośnie
działalności  poczty.  Odnosząc  się  do  linii  autobusowej,  potwierdził,  że  mają  mieć  miejsce  zmiany
i temat jest rozwojowy.  Sołtys W. Orzechowski potwierdził, że Poczta Polska na stronie internetowej
prowadzi rekrutacje pracowników, co może być powodem utrudnień.  Radny T. Łysek zawnioskował
o pilne rozpoczęcie procedowania budowy przynajmniej jednego mostu w Bibicach, z racji tego, że jest
z marca br. prawomocne pozwolenie na budowę na most w Bibicach i z września br. współfinansowanie
tego działania. Według jego wiedzy rondo w Bibicach będzie mogło być budowane pod warunkiem, że
choć  jeden  most  będzie  wybudowany.  Wójt powiedział,  że  polecił  przygotowywanie  przetargu  na
przełomie grudnia i stycznia, by móc rozstrzygnąć go w styczniu i wczesną wiosną wchodzić w jego
realizację.  W  zakresie  budowy  ronda  w  Bibicach  równolegle  z  dwoma  mostami  nie  identyfikuje
większego problemu, jako że są to dwa niezależne zadania. Radny T. Łysek zwrócił uwagę, że niestety
są bezwzględnie zależne, ponieważ mieszkańcy ulicy Brzozowej muszą dojechać na ulicę Kościuszki,
a w tej chwili nie ma żadnego mostu na ulicy Spacerowej. Jest tylko przy ul. Krótkiej jeden, który
teoretycznie  pozwala  na  przejazd.  Wójt  powiedział,  że  mieszkańcy  pojadą  Spacerową  i  wyjadą  na
Kościuszki  na  zakręcie.  Radny  T.  Łysek powiedział,  że  to  spowoduje  kompletną  destrukcję  ulicy
Spacerowej, która jest zalewana wodą. Zwrócił się z prośbą, żeby to był niezależny przetarg, nie był
włączony  jako  dodatek  do  budowy  dużych  przedsięwzięć  drogowych,  to  powinna  być  niezależna
inwestycja, która zostałaby zakończona na wiosnę.  Wójt stwierdził, że nie zadeklaruje, czy inwestycja
zakończona zostanie na wiosnę,  czy w połowie roku,  ze względu na to,  że stosowane będą ciężkie
obiekty konstrukcyjne i nie jest to łatwe przedsięwzięcie. Z punktu widzenia gminy, czym krócej trwa
realizacja zadania tym lepiej. Podsumował, że zadanie jest wpisane  w budżecie na 2024 rok i polecił
przygotować zamówienia publiczne.  Radny P. Podleśny zwrócił uwagę, że na Zebraniu Wiejskim w
Grębynicach  padło  pytanie  mieszkańca,  kiedy  będzie  zakończona  budowa  placu  zabaw,  uzyskując
odpowiedź  sołtysa,  że  inwestycja  jest  zakończona.  Natomiast  mieszkańców zastanawia  dlaczego na
boisku nie ma bramek i jest otoczone tylko z trzech stron piłkochwytami. Sołtys argumentował, że siatki
są z trzech stron, aby piłki nie leciały w stronę autobusu, czy prywatnych posesji, tylko w jedną stronę
pozbawioną piłkochwytów, gdzie znajduje się plac zabaw. Radny wyraził  wątpliwość,  czy w stronę
placu zabaw z  małymi dziećmi  powinna piłka  lecieć  z  dużą prędkością,  czy jednak nie  należałoby
dokończyć tej inwestycji. Przyznał, że zakładał że siatki będą z czterech stron plus bramki. Stąd zapytał,
czy rzeczywiście tak to zostało zaprojektowane. Wójt powiedział, że przyjmuje sygnał, z kierownikiem
zostanie  przeanalizowane,  jeśli  uwaga  jest  słuszna  to  nie  widzi  problemu,  żeby  w przyszłym roku
zrealizować o dodatkowy piłkochwyt.  Radny D. Dragosz zwrócił się z pytaniem na jakim etapie jest
projektowanie Izby Regionalnej z biblioteką oraz Ośrodka Zdrowia w Zielonkach. Wójt powiedział, że
program funkcjonalny Ośrodka Zdrowia  został  uzgodniony,  budynek został  zbliżony do drogi  i  tak
ustawiony,  by  ominąć  newralgiczny  wyjazd,  jest  poczynione  uzgodnienie  z  powiatem  w  zakresie
korekty wyjazdu. Projektantka pracuje nad stroną techniczną i pozwoleniem na budowę. Na poziomie
parteru znalazł się niewielki gabinet ginekologiczny. Z założeń funkcjonalnych: ok 200 metrów na jeden
gabinet,  200  metrów  na  drugi  gabinet,  oba  na  parterze,  z  kolei  na  poddaszu  mała  kotłownia  i
wentylatorownia, bez klatki schodowej, wyjście techniczne. W zakresie izby regionalnej i biblioteki wójt
rozstał  się z firmą realizującą projekt,  ponieważ nie widział  szans na kontynuowanie pracy.  Zawarł
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umowę, na razie ustną z pracownikiem urzędu architektem i projektantem, na kwotę ok 20 tys. zł za
przygotowanie koncepcji.  Przyznał,  że  temat  jest  trudny,  ponieważ w skomplikowanym miejscu się
znajduje budynek z oddziaływaniem wysypiska. Pracownik posiada uprawnienia do jego wykonania.
Stwierdził, że lepiej jest pięć lat poświęcić na projektowanie i wybudować w półtora roku niż odwrotnie,
czego przykładem może być szkoła w Przybysławicach, która ponad pięć lat była projektowana, a w
osiemnaście miesięcy wybudowana.  Radny D. Dragosz stwierdził, że rozwiązanie z zaangażowaniem
pracownika Urzędu Gminy jest jak najbardziej pozytywne. Radna A. Leginowicz poinformowała, że w
dniu  1.12  br.  odbędzie  się  akcja  czipowania  psów w przedszkolu  samorządowym w Węgrzcach  z
siedzibą w Bibicach na ul. Kościuszki 56. Jest to akcja dofinansowana w ramach programu opieki nad
zwierzętami. Radna Z. Kot zwróciła uwagę na linię 307, która w Węgrzcach ma bardzo duże napełnienie
pasażerów, ponieważ gmina Iwanowice dowozi mieszkańców busami do pętli w Michałowicach, może
warto podjąć rozmowy o ich partycypowaniu w kosztach przejazdów. Wójt powiedział, że temu służy
pętla przesiadkowa i mogą dowozić mieszkańców, czy do Owczar, czy do Michałowic. Gmina Zielonki
nie ma wpływu na taki stan rzeczy. Rozwiązaniem byłby przegubowy autobus, który ma na wyposażeniu
MPK, albo zwiększenie częstotliwości, co jest brane pod uwagę, kiedy będzie zakończona przebudowa
Al.  29  listopada.  Odbiera  sygnały  od  mieszkańców o  przepełnieniu,  nawet  że  nie  mogli  wsiąść  na
przystanku w Węgrzcach, czy w Zielonkach. Ale to są konsekwencje tego, że ludzie przesiadają się na
komunikację publiczną. Im więcej będzie park&ride, tym więcej będzie większego napełnienia w naszej
gminie.  Z  ekonomicznego  punktu  widzenia,  czym większe  napełnienie,  tym lepsza  rentowność  dla
komunikacji. Radna Z. Kot zachęcała by jednak w rozmowach z wójtem Iwanowic uświadomić mu, że
finansuje przejazdy gmina Michałowice z gminą Zielonki i niech spróbują jakieś środki zabezpieczyć z
korzyścią dla naszych mieszkańców.  Radny P. Podleśny zwrócił się z pytaniem przedstawicieli OSP
Grębynice na Zebraniu Wiejskim ws. częstych zgłoszeń dot. przewróconego drzewa, bądź zagrożenia
przewróceniem się drzewa w okolicy ul. Na Stoczki, droga gminna. Występuje tam wzgórze parkowe z
drzewami, które często się łamią. Dawniej mieszkańcy chętnie te ścięte drzewa brali na opał, aktualnie
sytuacja się zmieniła i nikt już tego nie chce zabierać. Mieszkańcy zgłaszają problem do strażaków,
którzy te drzewa w pobliżu drogi układają.  Pytanie radnego dotyczy na ile można zsynchronizować
działania z ekipami gminnymi dysponującymi rębakiem. Bowiem strażacy borykają się z sytuacją, że
jadą  do  pomocy,  a  w  zamian  mają  do  czynienia  z  wyrazami  niezadowolenia  sąsiadów,  że  drzewa
zalegają w pobliżu ich posesji.  Wójt powiedział, że w sytuacji, gdy gdy drzewo rośnie na prywatnej
własności i zagraża bezpieczeństwu i wzywa straż właściciel, to straż podejmuje interwencję, natomiast
właściciel powinien usunąć to drzewo. Jeśli chodzi o pas drogowy, to jest inny przypadek. Powiedział,
że należy zgłaszać sytuację do Pani  Fordymackiej  i  wyśle ekipę z gospodarki  komunalnej  w miarę
wolnego  czasu  do  rozdrobnienia  gałęzi.  Jeśli  to  jest  w  pasie  drogowym,  to  również  tyle  że  we
współpracy z drogowcami. To jest do wykonania, wystarczy zasygnalizować sprawę do Ref. Gospodarki
Komunalnej.  Radny P. Podleśny podsumował, że strażacy, którzy w pasie drogowym usunęli drzewo
powinni zgłosić to do Referatu.  Wójt powiedział, że wyznaczony pracownik w Referacie zajmuje się
sprawami strażaków i na pewno przyjmie zgłoszenie,  bo na co dzień współpracują ze sobą. Referat
zajmuje się sprawami strażaków, a ekipa jest pod zarządem Pani Fordymackiej. Radny K. Krzyworzeka
zapytał, czy przed świętami zostanie otwarta Trasa Wolbromska i czy ul. Długopolska będzie miała
łączność z ul. Księdza A. Zięby. Wójt powiedział, że do końca roku planowane jest otwarcie, samorząd
województwa musi dostać pozwolenie na użytkowanie i podejrzewa, że otworzy w zakresie objętym
dofinansowaniem.  Radna  R.  Toft zadała  pytanie  dotyczące  ulic  Rzyczyska  Jurajska  z  Zielonek  do
Pękowic, ponieważ z uzyskanych informacji wynika, że najpóźniej w lutym ma być zakończony projekt
- przypomniała, że jest on powtarzany po okresie bodajże czterech, pięciu lat projektowania. Zapytała,
co planuje Pan Wójt po zakończeniu projektowania, jak będzie wyglądać finansowanie tego zadania. O
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tyle pilne, że ulica znajduje się w stanie fatalnym, przejazd nią przypomina jazdę na kwadratowych
kołach, ulica permanentnie remontowana, z ogromnym ruchem drogowym, gdzie ciężko jest się włączyć
do ruchu w porze  szczytu. Priorytetowa jest to droga, ponieważ jest główną trasą przelotową, tamtędy
też chodzą piesi, w tym dzieci do szkoły. Na koniec wróciła do pytania: jak wójt planuje sfinansować i
zrealizować ten projekt.  Wójt powiedział, że aktualnie nie ma prowadzonych żadnych naborów i brak
jest informacji, czy będzie kontynuowany rządowy fundusz rozwoju dróg. Ma miejsce zmiana władzy i
czeka na ewentualne kierunki rozstrzygnięcia. Wyraził nadzieję, że fundusz będzie utrzymany i wtedy
gmina będzie składać wnioski o dofinansowanie. W sytuacji przedłużającego się oczekiwania na nabory,
trzeba będzie zrobić przynajmniej nakładkę, bo stan jest fatalny, z czym zgodził się z przedmówczynią.
Dodał, że projekt Rzyczyska i Jurajska na całym odcinku, według szacunków wart jest ponad 20 mln zł.
Radna R. Toft stwierdziła, że sytuacja jest dramatyczna i prosiła o wzięcie tego na poważnie pod uwagę,
bo gmina ponosi bardzo duże koszty, sięgające setek tysięcy zł na remonty. Za chwilę parę razy śnieg
spadnie i znowu wyskoczą dziury, nie mówiąc o kierowcach zepsutych samochód, którzy będą mieć
roszczenia  do gminy.  Wójt widzi  problem na dużą skalę,  prowadzone są  naprawy nawierzchni,  ale
ostatecznie  czeka  na  rozwiązania  projektowe.  Radna  R.  Kosno zaprosiła  na  Zielonecki  Jarmark
Bożonarodzeniowy w dniu 3.12 br. do budynku CIS w Zielonkach.  Wiceprzewodniczący K. Olawski
zaprosił na wykład w ramach Uniwersytetu Osiedla Łokietka pana Sobiesława Zasady legendy polskiego
sportu, zaplanowany na 11.12 br.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad  przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za
udział w posiedzeniu, na zbliżający się świąteczny czas złożył w imieniu swoim i Pana Wójta życzenia
spokoju i dobrego przygotowania do świąt w atmosferze spotkań z bliskimi i wszelkiego dobra, po czym
zamknął  LVI  sesję  zwyczajną  Rady  Gminy  Zielonki  w  kadencji  2018-2023.  Na  tym  protokół
zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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	Zmieniony porządek obrad przestawiał się następująco:
	1) 27 października br. odbyło się Forum Energii Stowarzyszenia Metropolia Krakowska. Tematem spotkania było m.in. prezentacja projektu Otwartej Platformy COMANAGE oraz informacje o spółdzielniach energetycznych.
	2) 28 października br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Grębynice.
	3) 28 października br. na hali sportowej w Zielonkach odbył się koncert okazji 10-lecia działalności artystycznej chóru Psallite Deo z Bibic.
	4) 30 października br. uczestniczyłem w spotkaniu z Księdzem Proboszczem Tadeuszem Kozakiem z Zielonek w spr. dofinansowania do remontu starej plebanii w Zielonkach z programu Polski Ład.
	5) 31 października br. wraz z Kierownikiem Referatu Niskiej Emisji Panią Anną Węgrzyn uczestniczyłem w posiedzeniu Klastra Energii. Spotkanie dotyczyło naboru w ramach działania B2.2.2 na instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne w ramach Krajowego Planu Odbudowy
	6) 31 października br. przeprowadziłem spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji oraz Ko-mendantem Komisariatu Policji w Zielonkach dotyczące bieżącej współpracy.
	7) 3 listopada br. odbyło się podpisanie umowy współpracy z bankiem.
	8) 3 listopada br. odbyło się uroczyste przekazanie wozu strażackiego MAN TGM strażakom ochotnikom Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli Zachariaszowskiej.
	9) 3 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Owczary.
	10) 4 listopada br. odbył się jubileuszowy 10-letni Gminny Turniej Brydża.
	11) 4 listopada br. odbyło się spotkanie podsumowujące projekt „Garlickie Gospodynie – Odnawianie tradycji” w Garlicy Murowanej. Spotkanie zorganizowane zostało przez KGW w Garlicy Murowanej oraz SRGZ.
	12) 5 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Zielonki.
	13) 6 listopada br. w siedzibie Oddziału Prewencji Policji w Krakowie odbyło się ślubowanie 75 policjantów. Podczas uroczystości Komendant Wojewódzki Policji w Krakowie wraz z I Wice-wojewodą Małopolskim Ryszardem Pagaczem wręczyli odznaczenia, przyznawane przez Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za wspieranie Małopolskiej Policji w działaniach na rzecz bezpieczeństwa. Podczas uroczystości otrzymałem Złoty Medal za Zasługi dla Policji.
	14) 8 listopada br. przeprowadziłem spotkanie z Komendantem Komisariatu Policji w Zielonkach dotyczące współpracy.
	15) 9 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z Komendantem PSP w Krakowie. Spotkanie dot. bieżącej współpracy. Zaprosiłem Pana Komendanta w związku z darowizną samochodu o war-tości blisko 1 mln zł. Zadeklarowałem wsparcie dla PSP w wysokości około 50 tys. zł.
	16) 9 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Węgrzce.
	17) 10 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Transportu Publicz-nego w Krakowie. Dyskutowano nt. waloryzacji stawek jednostkowych dla linii aglomera-cyjnych na rok 2024.
	18) 10 listopada br. odbyła się Wieczornica Patriotyczna w Szkole Podstawowej w Woli Zacha-riaszowskiej, zorganizowana przez Dyrekcję, Nauczycieli oraz Radę Rodziców.
	19) 10 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Batowice.
	20) 10 listopada br. w Folwarku Kultura w Owczarach odbył się wernisaż prac malarskich Adama Banasia połączony z „Wieczorem Listopadowym”, zorganizowanym przez CKPiR w Zielon-kach.
	21) 10 listopada br. odbył się wieczór Niepodległości zorganizowany przez Sołectwo Zielonki oraz Bibliotekę Publiczną w Zielonkach.
	22) 10 listopada br. Stowarzyszenie Korzkiew zorganizowało na Zamku w Korzkwi 11 Spotkanie z okazji Dnia Niepodległości.
	23) 11 listopada br. Koło Przyjaciół Brzozówki świętowało jubileusz 15-lecia istnienia. Był to czas wspomnień i posumowań minionych lat.
	24) 11 listopada br. KGW Przyjaciele Węgrzc świętowało Dzień Niepodległości.
	25) 12 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Bibice.
	26) 12 listopada br. na Hali Sportowej w Zielonkach CKPiR zorganizowało Koncert Patriotyczny z okazji odzyskania Niepodległości.
	27) 13 listopada br. odbyła się Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Zielonki.
	28) 14 listopada br. członkowie koła dziennikarskiego ze szkoły podstawowej w Woli Zacharia-szowskiej odwiedzili Urząd Gminy Zielonki. Rozmawiali m.in. o funkcjonowaniu gminy, szkoły w Woli Zachariaszowskiej, czy komunikacji autobusowej.
	29) 16 listopada br. wraz z Kierownikiem Referatu Niskiej Emisji Panią Anną Węgrzyn uczestniczyłem w posiedzeniu Klastra Energii. Spotkanie dotyczyło naboru w ramach działania B2.2.2 na instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne w ramach Krajowego Planu Odbudowy
	30) 16 listopada br. uczestniczyłem w III posiedzeniu Zespołu ds. Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej (SUMP).
	31) 17 listopada br. odbyła się wideokonferencja Nadzwyczajnego Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia Metropolia Krakowska. Spotkanie poświęcone było aktualizacji Strategii ZIT 2014 – 2020.
	32) 17 listopada br. w ramach poznawania różnych zawodów Urząd Gminy Zielonki odwiedziły przedszkolaki z Samorządowego Przedszkola w Zielonkach.
	33) 17 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem PSG w sprawie koordynacji prac dot. przebiegu gazociągów w dokumentacji ZRID.
	34) 17 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Wola Zachariaszowska.
	35) 18 listopada br. w hali sportowej Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach odbyła się uroczysta gala z okazji 50-lecia gminy Zielonki. Była to także okazja, by świętować rocznice 25-lecie piastowania przeze mnie stanowiska wójta gminy Zielonki oraz 25-lecie istnienia Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zielonkach. Dziękuję organizatorom, czyli dyrektorowi i pracownikom CKPiR, sekretariatowi ug oraz Państwu uczestnikom tego wydarzenia.
	36) 19 listopada br. w remizie strażackiej OSP Bosutów miało miejsce spotkanie promocyjne stroju krakowskiego realizowane w ramach projektu „Odbudowa tradycji noszenia Stroju Krakow-skiego – zakup strojów dla KGW sołectwa Bosutów-Boleń”, który był realizowany przy wsparciu finansowym Powiatu Krakowskiego. Głównym celem przedsięwzięcia jest zwiększanie aktywności kulturalnej mieszkańców powiatu i ich zaangażowania w życie publiczne poprzez działalność w organizacjach pozarządowych i inicjatywach lokalnych. KGW sołectwa Bosutów-Boleń otrzymało dotację w wysokości 10 tys. zł., z której sfinansowany został zakup 3 kom-pletnych strojów.
	37) 19 listopada br. Stowarzyszenie Zachariasz zorganizowało w Szkole Podstawowej w Woli Zachariaszowskiej „Międzypokoleniowe gry planszowe”. Inicjatywa ta ma na celu integrację społeczności wiejskiej oraz wsparcie dialogu międzypokoleniowego. We wspólnych grach wzięło udział ponad 350 osób. Wydarzenie było współfinansowane przez Województwo Małopolskie i uzyskało Honorowy Patronat Wicemarszałka Województwa Małopolskiego Łukasza Smółki. Wkład w organizacje miały również Rada Rodziców Szkoły Podstawowej w Woli Zachariaszowskiej oraz Koło Gospodyń Wiejskich „Wolanie”. Partnerami wydarzenia były gminy Zielonki i Wielka Wieś.
	38) 22 listopada br. odbyła się Komisja Stowarzyszenie Metropolia Krakowska ds. Mobilności. Tematem spotkania było m.in. SUMP: prezentacja założeń dokumentu oraz efekty współpracy z Ekspertem w zakresie zasad finansowania publicznego transportu zbiorowego
	39) 23 listopada br. odbyło się spotkanie założycielskie Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna.
	40) 24 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Garliczka.
	41) 24 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Garlica Duchowna.
	42) 26 listopada br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Przybysławice.
	43) 27 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu z Wicestarostą Panem Arkadiuszem Wrzosz-czykiem. Spotkanie dotyczyło inicjatyw samorządowych w roku 2024.
	44) 27 listopada br. uczestniczyłem w spotkaniu w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w sprawie prac projektowych dot. Zachodniej Obwodnicy Zielonek z nowo wyłonionym wykonawcą. Główną uwagę projektanci zwrócili na przejście, przejazd pod ZOZ powyżej cmentarza. Propozycja projektantów by ścieżkę rowerową przenieść na tzw stronę wschodnią ma moją akceptację. Dyskusja w innych sprawach była dość trudna.
	45) 27 listopada w Batowicach została zorganizowana wystawa obrazów Wiktorii Tłuszcz w Ba-towicach. Super wydarzenie prezentujące wieloletnią działalność artystyczną mieszkanki Ba-towic.
	46) 28 listopada br. odbyło się spotkane z przedstawicielami PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. w sprawie współpracy przy realizacji zadania, polegającego na budowie miejsc postojowych w rejonie stacji Kraków-Batowice.
	47) 28 listopada br. odbyło się IV Forum Metropolii Krakowskiej. Forum Metropolii Krakowskiej to cykliczne spotkanie mające na celu podsumowanie mijającego roku działalności Stowarzyszenia oraz prezentację efektów współpracy 15 gmin członkowskich. Podczas spotkania dyskutowano nt. Planu Zrównoważonej Mobilności Krakowskiej i jej Obszaru Funkcjonalnego (SUMP) a także możliwych wariantów współpracy w zakresie przetwarzania odpadów w spółkach miasta.
	48) 29 listopada br. odbył się odbiór końcowy zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 2158K ul. Ks. Adama Zięby w Zielonkach”.
















































